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No. of responses = 1708

Overall indicatorsOverall indicators

Global Index +- av.=4,7
dev.=0,8
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2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada +- av.=4,7
dev.=0,8
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2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada

Nastavnik/suradnik na jasan i razumljiv način
upoznao Vas je sa sadržajem i izvedbenim planom
predmeta.
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Nastavnik/suradnik je jasno utvrdio načine i kriterije
ocjenjivanja  studenata.  

2.2)
51 n=1691

av.=4,7
dev.=0,7
ab.=16

1,4%

1

1,8%

2

3,7%

3

9,2%

4

83,9%

5

Nastava se održava na vrijeme i redovito.2.3)
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Nastavnik/suradnik razumljivo izlaže nastavne
sadržaje.
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Nastava se izvodi u skladu s izvedbenim planom.2.5)
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Nastavni materijali su primjereni i razumljivi.2.6)
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Nastavnik/suradnik se zalaže što kvalitetnije izložiti
nastavno gradivo.
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Nastavnik/suradnik potiče studente na aktivnost
tijekom nastave.
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Nastavnik/suradnik je korektan u komunikaciji sa
studentima.
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Profile

Compilation: Prirodoslovno-matematički fakultet, zbirni izvještaj, 1. semestar 2022-2023

Values used in the profile line: Mean

1. Pitanja o studentu1. Pitanja o studentu

1.2) Ocjenite vlastitu sposobnost da zadovoljite
zahtjeve ovog kolegija

1 5
n=1680 av.=4,4 md=5,0 dev.=0,8

2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada2. Pitanja o kvaliteti nastave i nastavnog rada

2.1) Nastavnik/suradnik na jasan i razumljiv način
upoznao Vas je sa sadržajem i izvedbenim
planom predmeta.

1 5
n=1699 av.=4,7 md=5,0 dev.=0,8

2.2) Nastavnik/suradnik je jasno utvrdio načine i
kriterije ocjenjivanja  studenata.  

1 5
n=1691 av.=4,7 md=5,0 dev.=0,7

2.3) Nastava se održava na vrijeme i redovito. 1 5
n=1701 av.=4,8 md=5,0 dev.=0,5

2.4) Nastavnik/suradnik razumljivo izlaže nastavne
sadržaje.

1 5
n=1698 av.=4,5 md=5,0 dev.=1,0

2.5) Nastava se izvodi u skladu s izvedbenim
planom.

1 5
n=1666 av.=4,8 md=5,0 dev.=0,6

2.6) Nastavni materijali su primjereni i razumljivi. 1 5
n=1691 av.=4,5 md=5,0 dev.=0,9

2.7) Nastavnik/suradnik se zalaže što kvalitetnije
izložiti nastavno gradivo.

1 5
n=1697 av.=4,6 md=5,0 dev.=0,9

2.8) Nastavnik/suradnik potiče studente na
aktivnost tijekom nastave.

1 5
n=1688 av.=4,6 md=5,0 dev.=0,9

2.9) Nastavnik/suradnik je korektan u komunikaciji
sa studentima.

1 5
n=1692 av.=4,7 md=5,0 dev.=0,8
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Comments ReportComments Report

3. Molimo Vas iznesite svoje primjedbe i prijedloge koji se odnose na rad nastavnika/suradnika:3. Molimo Vas iznesite svoje primjedbe i prijedloge koji se odnose na rad nastavnika/suradnika:

3.1)

Predavanja - blicevi poticu na kontinuiran rad
Vjezbe - odlican nacin rada, pristup, sve super 

.

/ (2 Counts)

:)

Ako ovaj vjezbe iz ovog predmeta bude držao bilo tko osim Mislava Cvitkovića kvaliteta izvedbe će pasti za barem 50% po mojoj
skromnoj procjeni.

Ako vjezbe iz ovog predmeta bude držao bilo tko osim Mislava Cvitkovića kvaliteta izvedbe će pasti za barem 50% po mojoj skromnoj
procjeni. 

Ana Mršić Zdilar, she's a cool English professor,
With her lectures, you'll never have a lesser,
A natural teacher, she has a way with words,
Her passion for the language, simply unheard.

But when it comes to tests, it's another story,
The results always seem to be a bit too hoary,
Students checking their grades with eagerness and glee,
Only to find they have to wait indefinitely.

It's not her fault, she's always swamped with work...
Textbox too short for song to fill.

Apsolutno prekrasan čovjek i profesor,pun znanja i iskustva.Neiscrpna motivacija i oslonac,uvijek spreman pomoći makar i
prekovremeno.Sve riječi hvale za profesora Vuletića!

As

Asistentica ena je super

Asistentica je bez razloga pre bezobrazna prema pojedincima

Asistentica na vjezbana je neprofesijonalna i bezobrazna,to je meni osobno najveca primjedba za kolegij

Bez pluseva s točkom

Bez seminara molim stvarno pointless. Inače sve okej.

Bez zamjerke :)

Bilo bi super kad bi imali pauze.

Bilo bi super kad biste bili samo malo glasniji. Kada prozivate pogotovo, jako slabo se cujete

Bilo bi super kada bismo imali jedan bonus izostanak na praktikum bez ikakvog opravdanja.

Bilo bi super kada bismo imali skripticu od 20ak strana sa svim fizikalno-kemijskim parametrima, uzorkovanjima, testovima i
regensima

Bilo zgodno imati neku vrstu skripte da se može lakše pratiti na satu, a manje bjesomučno prepisivati sve. Inače pohvale profesorici.

Bolje bismo prošli da je Petar vodio i predavanja, a ne samo seminar. Gradivo razumljivo i jako lijepo objašnjeno, sve pohvale 

Bolji raspored da mozemo stic na rucak

Boško je laborant u kemiji, zvijezda faksa,
Smijehom odzvanja hodnicima,
Njegova karizma je neuništiva,
Zbog njega svima je lakše učiti kemiju.

On je naš kralj, nitko mu ne može parirati,
Jutarnja kafa samo je dio showa,
Jer Boško je pun duha i kreativnih ideja,
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Uvijek spreman na novu dozu zabave.

Hvala Boško, što si naš svijet učinio svjetlijim,
Kemija nam više nije teška,
Jer si ju obasjao smijehom i srećom.

Brza na mailovima

Da se drži vremenskih okvira nastave.

Dao nam je da odaberemo teme, odobrio ih ako su dobre i tijekom pisanja seminara mogli smo ga pitati za pomoć. Bodovanje je
velikodušno (čak i previše). 

Dino kao i uvijek profesionalan, zabavan i pun znanja! (2 Counts)

Divan mladi Profesor koji se trudi objasniti gradivo na razlicite nacine. Nastoji donjeti ‘dodatan’ sadrzaj kako bi bolje razumjeli gradivo.
Jedini nedostatak je visina tona, trebao bi biti malo glasniji :)
Sve ostalo je odlicno! 

Divna profesorica. Predavanja korisna. Pohvala za izradu skripte i organizaciju kolegija. 

Do sada u svom školovanju nisam upoznao profesora kojem je više stalo do toga da objasni svoj predmet studentima/učenicima što
bolje i jasnije. THE BEST!

Dobar profesor ali previše nabrijan u stolnom tenisu

Dobar čovik :)

Dobar čovik!

Dobra stvar je što smo sami mogli izabrati teme za seminar koje se naravno tiču sociologije pa je bilo zanimljivo te seminare izlagati.

Domaći nisu povezani s gradivom, ispravci nisu dani na vrijeme i ispravci/obrazlozenja nisu dovoljno detaljna. Previse sadržaja za
jedan kolegij.

Dostupan, odlican profesor.

Draga, ljubazna, pomaze studentima

Draga, pristupacna, ali mislim da bi za kolegije ove težine i vrijednosti trebao neko malo iskusniji i izvjezbaniji. 

Eventulno smisliti bolji koncept izvođenja predavanja(koliko je to moguće). Vježbe su skroz u redu i što se tiče gradiva i kako
profesorica objašnjava. Jedino popustiti dolaske, da nije poteban uvjet 100% nego manje.

Genijalan! Riješi sve zadatke i objasni što radi u računu, ponekad ih freestylea i računa napamet što je iznimno fascinantno. Kolokviji
su pošteni, zadaci kao što smo prolazili te budu ispravljeni u roku od dva sata (Andro express). Često nesvjesno izvali neku bazu na
što publika koja ga sluša nerijetko umre. Također, nadam se da je uspio riješit onaj bug koji ga je nervirao dok smo pisali kolokvij.

Gradivo s vježbi ne prati gradivo s predavanja. Potrebno je pokriti veću količinu gradiva na vježbama, a ne da toliki broj sati odlazi na
učenje prepoznavanja oblaka. Bilo bi dobro da ima više programiranja.

Greatest of ali time

Hvala na fleksibilnosti s dolascima na predavanja. Nastavni materijali su super, ali jedno želim nagalsiti: imate izrazitu mogućnost
pisanja jednostavnih stvari kompleksnijima nego što treba što otežava učenje. pohvale za male ulazne kolokvije!

Iako svi imamo drukčije pristupe smatram kako bi najbolje bilo da sve što je kompleksnije nakon slikovnog slajda slijedi i opisni slajd
kako bi studeni što kvalitetnije mogli sudjelovati u praćenju nastave. Naime, znam kako imamo udžbenik za sve nejasnoće, ali
smatram kako ne bi bilo potrebno koristiti ga ako bi se prezentacije malko proširile na taj način.

Predavanja su zanimljiva, a prof. se trudi dati i znanstvenu sliku istraživanja koja su aktualna.

Inače mi je mrzak ovaj kolegij i bilo šta vezano uz njega al moram priznat zanimljivije je i čak mi drag postaje kolegij nakon što ga
netko napokon objasni kako treba. Profesoru pristaju zahtjevni kolegiji jer ih zna objasniti 

Individualizirana nastava bez ikakvog presinga, sve super 

Ispit se u velikoj mjeri razlikuje od kolokvija.. iako su kolokviji isto teski na svoj nacin, valjda je to nacin da potakne studente na rad

Ispraviti greške u zadatcima koji su postavljeni na webu i staviti rješenja radi lakše provjere

Iz kolegija imamo premalo materijala, tek smo ih dobili 2 dana prije kolokvija što je nemoguće naučiti u tom roku. 

Izborni je predmet pa mozda malo manje opteretiti studente gradivom

Izniman laborant i čovjek!

Iznimno dobar profesor! Već nam je prvi sat naučio imena, zapamtio da smo ga pitali pitanje i do sljedeceg se puta raspitao i dostavio
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nam odgovor. Na mailove odgovara redovito i izvještaje komentira detaljno kako bismo svaki sljedeci mogli napisati sto bolje. Uvijek
nam je voljan pomoć, objasnit ako nam nesto nije jasno i nije nam neugodno postavljat mu pitanja. U samo nekoliko dana, korisniji
nego mnogi cijeli semestar. 11/10 Također, sve pohvale za našu laboranticu Ljerku! 

Izvrsna profesorica

Izvrsna profesorica, a asistentica (jednom mijenjala) podbacila sterilnim predavanjem. Molba da nam nositeljica kolegija nastavi voditi
vježbe ili angažirati asistenta/icu s praktičnijim pristupom. 

Izvrsna profesorica, trudi se što bolje objasniti i otvorena je pomoći.

Izvrsna profesorica, zausta se trudi sto bolje objasniti gradivo i angazira studente u nastavu te ih potice na rad.

Izvrstan profesor, vrlo dobro objašnajava i trudi se da studenti zaista razumiju gradivo.
Jedina primjedba je da bi tokom predavanja mogao biti malo glasniji.

Ja nemam ni jedne primjedbe

Ja vjerujem da nastava/profesor ne može biti bolji

Jako dobar profesor! Pun je energije već u 8 ujutro pa nerijetko jako brzo rijesi zadatke. U uvodu za pojedinu lekciju ukratko objasni
srž onoga sto trebamo znat i dočara nam neke stvari koje i nisu tako trivijalne. Kolokviji su sasvim pravedni i velikodušan je s
bodovima, jedina bi zamjerka bila izuzetno dugi period dok se kolokviji isprave.

Jako dobra profesorica! Zadaci na vježbama su primjereni te kolokviji ne odskaču od zadataka koje smo s njom prosli. Bodovanje je
pošteno. Profesorica nam uvijek nastoji objasnit stvari koje ne razumijemo, makar su vrlo jednostavne. Nema primjedbe. Također,
profesorica ima odlične outfite svaki put.

Jako dobre prezentacije. Profesor se uvijek trudi što bolje objasnit gradivo i nekoliko puta ponoviti ako je potrebno. Ispiti su potpuno
korektni. 

Jako mi se sviđaju pokusi koje smo izvodili na predavanjima i smatram da su zapravo jako korisni za razumijevanje gradiva, znam da
su meni pomogli. 

Jako profesijonalan i dobar prenositelj znanja

Jedan od boljih profesora. Stvarno nauci zadatke i ne sprovodi svoje neke ideje nego ide po nastavnom planu.

Jedan od najboljih profesora i najzanimljivijih predavanja koja sam imala priliku slusati. Jako se puno daje i trudi da svaki student u
predavaonici razumije ono sto se objasnjava.
Sve skupa... Odlično!!!

Jedan od najpristupačnijih profesora. ima strpljenja za svako pitanje i voljan je objasniti sve nejasnoće. Trudi se predočiti nam sve s
razumijevanjem i mene osobno motivira da više učim i istražujem

Jedannnnn od najboljih 

Jedina je primjedba da profesor "žuri" kroz zadatke što zna biti iscrpljujuće i utjecati na koncentraciju. Također premalo se teorije
obrađuje a previše zadataka koji su dio vježbi ovog kolegija.

Jedina primjedba je da bi mogli svako malo promijeniti vrste vježbi kako bi sati bili zanimljiviji.

Jedina primjedba je na brzinu ispravljanja ispita.

Jedina primjedba je sto nemamo nikakvu skriptu, a prezentacije nisu opsirne.

Jedina stvar zašto nisam odustala od opće kemije 1 su praktikumi! Bude mi toliko zanimljivo na njima jer je pristup opušten, ali i
profesionalan. Profesor je odličan, ali također moramo pohvaliti i asistenta Mari(j)a koji ima strpljenja i uvijek je tu kada nešto trebamo.
Jednostavno uživam u njima i rado dolazim na vježbe.

Jedina svjetla točka našeg fakulteta. Mirna, staložena i draga žena, a opet humoristična i živa. Žeki volimo te <3

Jedna od najboljih profa

Još jednom, sve najbolje. Živili!

Kad vidim da moram nešto isprogramirati dođe mi da neobrađeno ovčje runo navučem na sebe i odem na selo kraj komina guslit o
Vuku Mandušiću i Janković Stojanu. 

Kao sto bi prof. Požar rekla: "me gusta".

Klasični prodekan hehe čestitke

Kod profesorice Bašić volim to što nas aktivno potiče da sudjelujemo u raspravama tijekom nastave, da iznosimo stavove i da
postavljamo pitanja. Također vidim da jako cijeni aktivnost kod studenta. (5 Counts)

Kolokviji nisu u skladu s onim što smo radili, profesor pristupa kao da smo stručni programeri, a prvi put se susrećemo s tim. Također,
nemamo mogućnost izlaska na ispitne rokove ukoliko ne kolokviramo.
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Komunikativna i otvorena profesorica kojoj od srca savjetujem da malo pokaze zube jer je dobrota nece daleko dovest.

Koncept samog praktikuma je odlican, svida mi se pristup profesora da nas sto vise toga nauci i da nas ohrabri na samostalan rad u
labaratoriju koji ce nam kasnije trebati. Praktikum je jako zanimljiv a najbitnije od svega i poucan. Sve pohvale.

Kralj (2 Counts)

Kraljica :)

Kriteriji si se svaki tjedan izmjenjivali, a sve u svemu je bilo prestrogo i raznoliko, a i dosta subjektivno od strane profesorice. Neke
prezentacije i izlaganja nisu bila najbolja, a izrekla je samo riječi hvale. Profesorica je nerijetko odavala dojam preopterećenosti. 

Legenda ipo. Najbolja profesorica na praktikumu dosad. Gradivo maksimalno približi ljudima koji su prvi put u dodiru s praktičnom
nastavom na ovaj način. Pristupačna i zabavna. Balansira predavanje i humor čime dolazak na praktikum veseli i olakšava učenje.
Zaslužuje pohvale

Legenda,najbolji

Lijepa i draga mlada dama, mora poraditi na 

Loša organiziranost oko vremena potrebnog da se održe laboratorijske vježbe i prekasno slanje tema za seminarske radove.

Loše organizirane vježbe. Profesor se ne trudi zainteresirati studente, predavanja su monotona, ali teško shvativa bez prijašnjeg
iskustva u programiranju.

Maksimalno zalaganje da nam se što bolje prikaže i objasni gradivo. Praktikum je dosta zanimljiv i profesorica je uvijek voljna pomoći.
Ocjenjivanje kolegija nije najbolje pojašnjeno, ali smatram da to nije njena krivica. 

Malo jasnije objasniti zadatke, tj detaljnije. :)

Malo je monotono

Malo manje trcanja vise sportskih aktivnosti

Malo neorganizirana,al uglavnom dobra profesorica koja daje sve od sebe i uvik će pomoć.

Malo rec legenda 

Malo sporije govoriti :)

Malo sporije objašnjavati i više se trudit da se pojednostavi gradivo i lakše predoci

Malo sporiji tempo bi bio pozeljan

Malo topliji odnos sa studentima

Malo više aktivnosti sa studentima tijekom vježbi, teško je sve samostalno naučiti.

Malo više poštovanja prema studentima.Znamo da ste pametniji od nas i da imate više iskustva,ali ponekad stvarno nije primjeren
način na koji se odnosite prema pojedinim studentima.
Ispiti su teži od kolokvija.Na usmenom je okej,korektna.

Marina je dobra profesorica koja na krivi način stječe autoritet. U cilju ne bi trebala biti bahatost i izazivanje strahopoštovanja, već
razumna glava i malo više ljubavi prema sebi. 

Marljiva i predana osoba koja iz praktikuma u praktikum svojim radom i pristupom poboljšava nastavni proces. 

Materijali (prezentacija) bi mogli biti malo razumljivije napisani, s više pojašnjena, kako bi nam bilo lakše ponoviti ili shvatiti gradivo kod
kuće.

Materijali bi se mogli poboljsati,pohvale na entuzijazmu tijekom nastave.

Meni osobno, ali i većini studenata ovaj kolegij je nepotreban utrošak vremena

Mislim da bi bilo korsno da se, ukoliko je moguće tj ako postoje, tokom predavanja spomenu neka znanstvena istraživanja koja su
povezana s temom tog predavanja. Smatram da bi se studenti tako više zainteresirali za temu odnosno da bi im tema bila zanimljivija
a možda i razumljivija. Znam da su tema seminara takvi članci, ali mislim da se ne prilaže ista pozornist studentu koji drži seminar i
profesoru

Mislim da bi pauze između prve polovice sata i druge trebale biti duže jer doslovno krepajemo. 

Mislim da bi postotak dolazaka trebao biti manji ili da se u jednom tjednu moze doci 2 puta da se nadoknadi nedolazak

Mislim da bi trebali malo dublje i jasnije objašnjavati vježbe bez stereotipa da mi to već sve znamo.

Mislim da bi trebalo predati malo više termina vježbama iz ovog kolegija, seminari su također zanimljivi.

Mislim da nastavni sadržaji nisu baš primjereni za studente tj smatram da bi bilo korisnije da se studentima da sloboda da za oba sata
biraju čime se žele baviti, bila to teretana, neki sport ili čak neka vrsta meditacije, joge i sličnog
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Mislim da ne postoji osoba na PMFu koja je vise kvalificirana za ovu poziciju od prof Cvitkovica

Mislim da profesor nije za ovakav nacin rada, tj. drzanja nastave. Ne cini se pretjerano zainteresiran. Mislim da bi bilo bolje i njemu i
studentima da drzi neke kolegije, kao sto su praktikumi, gdje ne mora puno objasnjavati gradivo koje se obraduje. 

Mislim da se UMA dosta olakšala u odnosu na prošlu godinu, ne samo zbog promjene profesora nego i zbog samog gradiva koje se
smanjilo i dijela gradiva na početku koji se dodao. Posebno mi je drago da se satnica povećala jer to stvarno puno pomaže u lakšem
razumijevanju gradiva. Jako mi se sviđaju testići i parcijalni usmeni koji u nas u neku ruku tjeraju na konstantno učenje, ali su zapravo
dosta veliki poticaj da sami sebi olakšamo i rasteretimo rokove u drugom mjesecu.

Mislim da trebate odustati od guranja toga da do svih zakljucaka studenti sami dođu, jer mislim da od toga nema nista. Studenti imaju
puno kolegija i puno toga u glavi, tako da ovo do vecine do dopire. Takoder,mi nismo rijesili nijedan cijeli zadatak na satu. Vi samo
pocnete i mi da dovrsimo, a nikad se susreli s elementima financija prije nismo i naravno da ne znamo. Svaki zadatak bi se trebao
detaljno raspisati i zapisati kako sto i zasto. 

Mislim da ćemo svi nakon godinu dana nastave tjelesne i zdrastvene kulture postati sposobni poći na OI i trčati maraton. Ali nemam
primjedbe na nastavu, meni se jako jako sviđa :)

Morate biti svjesni da ovaj kolegij ne slusaju samo studenti racunarstva ili statistike, vec i studenti sa nastavnicog smjera. Tako da
neke pojmove koje vi spominjete, mi ne znamo.
Excel također nije dobro objasnjen. Nigdje ne pise sto od funkcija da koristimo, sto je za sto, kako se rjesavaju zadaci tamo i ostalo.
Mislim da i to trebate staviti na prezentacije :) 

Mozda sam u prosloj anketi stavio 1 na jednoj stavci (ne znam kojoj) pa se ispričavam profesore ako sam Vam spustio ukupnu ocjenu.

Moža malo bolje predočiti gradivo

Možda nije potrebno pisati svaku rečenicu na ploču, jer se tako gubi mnogo vremena. Nećemo stići obraditi gradivo koje je zamišljeno.
Prva dva tjedna radili smo uvod (pisali jako puno nepotrebnog i nebitnog teksta) koji uopće nije dio ispitnih pitanja. Naravno da treba
obraditi i uvod, no nije potrebno izgubiti 2 tjedna na tome. Praktički pišemo u teku sve ono što piše na prezentacijama. Izvode bi
svakako trebalo pisati na ploču, no teksta što manje. Predlažem da se obrađuju i neki primjeri.

Možda samo spomenuti u materijalima detaljan plan i program lekcija na početku semestra. Studentima se uvijek lakše “orijentirati”
ako znaju što ih čeka, koliko još određenog gradiva itd. Osim toga nema primjedbi :)

Može malo sporije pričati kako bi sve pohvatali

Na PMF-u nema profesora koji bi, po mom skromnom mišljenju, ovaj predmet bolje držao od prof. Miće. Profesor detaljno i jasno
prolazi kroz sve zadatke, vrlo je ugodan u komunikaciji sa studentima i korektan je u ocjenjivanju seminara i savjetima kako ih
poboljšati u budućnosti. Sve najbolje!

Na satu je jako dosadno jer konstantno radimo isti princip rada.Uvijek imamo pretrcavanje sa jedne na drugu stranu sto je izrazito
monotono. Bilo bi lijepo da se malo monotonija razbije i da je nastava dinamicnija. Takoder profesor bi trebao imati vise razumijevanja
zbog kasnjenja jer mi nemamo kada jesti osim u rupi od 45 minuta, sto cesto ne stignemo zbog velikog reda u menzi i onda moramo
otici sa drugog sata matematike jer umiremo od gladi.Sto se tice teretane i sportova to je super.

Na vjezbama apsolutno nemamo nikakvu "korist" od toga sto je profesor s nama u ucionici. Samo nam zada nekoliko zadataka koje
sami rjesavamo pa ih potom on boduje. Na vjezbama sve sami ucimo, sami se snalazimo kako rjesiti zadatke uz pomoc vrlo lose, ako
je uopce i mogu nazvati literaturom. Ni na jednom drugom kolegiju nemamo vjezbe na nacin da profesor ne rjesava zadatke, zamislite
da profesor fizike ne rjesava zadatke nego da samo zada zadatke i kaze rjesavajte. Ima toga za napisat al ne stane

Na vježbama jako malo radimo, gotovo da uopće ne diskutiramo dobivene slike. Profesor se baš i ne trudi kvalitetno izlagati nastavni
sadržaj niti poticati studente na aktivnost. Jako je površno sve. Dobijemo jedan zadatak koji se može napraviti u 15-20 minuta pa
ostatak sata ništa ne radimo. Kolegij može biti jako zanimljiv, no ne na ovakav način.

Najbolja profesorica ikad, sve super objasni i vrlo rado odgovara na pitanja

Najbolja profesorica na cilom pmf-u!! 

Najbolja profesorica!!!!!!!

Najbolji asistent iz računarskog predmeta IKAD!!!
Vrlo dobro zna objasniti gradivo, zanimljiv i odličan predavač!

Najbolji profesor :)

Najbolji profesor iz praktikuma

Najbolji profesor na odjelu

Najbolji profesor. Uvijek se trudi da nam pomogne i da nas nauči. Sve pohvale profesoru

Najdrazi kolegij, profesor super objasnjava i ucini gradivo zanimljivim

Najdraži dio predavanja kod profesorice Alajbeg mi je to što ona jako cijeni kada sudjelujem u nastavi s pitanjima, iznošenjem
činjenica, stavova i mišljenja. Također vrlo je stručna, pristojna u komunikaciji sa studentima te mirna i jasna u razgovoru.
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Najjača asistentica ikada!

Najjači

Najveći kralj u povijesti PMF-a :)

Napraviti skriptu sa zadacima s vježbi jer ako je student netko tko se ne "dila" s prošlim godinama i primjerima jako je teško pratiti i
pisati na vježbama i to sve upiti i razumijeti. Kolokvij sadrži teže zadatke nego na vježbama, sve su principi koji su objašnjeni, ali je i
dalje teže. Malo poraditi na tome. Sve pohvale za Aljošu koji je uvijek spreman objasniti i predan je svom poslu. 

Nastavni materijali su loši, prebanalni obzirom na težinu kolegija i ispita. Komunikacija sa studentima je također loša. Često kasni na
nastavu.

Nastavni materijali su nedovoljni za 10x teže zadatke koje moramo odraditi kući. Studentima se ne treba čitati što piše u materijalu,
već objasniti. Teoretski profesorica dobro objasni gradivo. Međutim kod, odnosno pisanje programa, nije dobro objašnjeno. 

Nastavni sadržaj je neadekvatan za ovaj kolegij. Umjesto da se stavlja naglasak na sve teoretičare iz sociologije i učenje napament
svih njihovih teorija, razmišljanja i istraživanja, smatram da je potreban potpuno drugačiji pristup. Kao budućim nastavnicima, mislim
da nam je prijeko potrebno primjenjeno znanje iz područja sociologije u odgoju i obrazovanju. Konkretnije, potrebna su nam znanja,
preporuke, primjeri i diskusije vezane za odnose i potencijalne situacije u učionici. 1/2

Nastavnica je odlična. Nemam primjedbi.

Nastavnica je otvorena za sva pitanja i uvijek spremna pomoći, smatram da je bilo previše rada u grupama i da se na drugi dio gradiva
stavilo premalo naglaska a mislim da je važniji.

Nastavnica je vrlo korektna, gradivo objašnjava i prilagođava stvarnim događanjima u svijetu. 

Nastavnica koja se definitivno najviše trudi oko studenata, ulaže mnogo svog slobodnog vremena za dodatne materijale, kvizove,
testove za bolje i lakše učenje. Jedina zamjerka je što nema pauze, a zbog težine predmeta teško je toliko dugo ostati koncentriran.
Uz to nastavnica malo brže govori te bi pauza trebala postojati kako bi mogli pratiti cijelo predavanje.

Nastavnica ne daje dovoljno materijala za radi i na nerazumljiv nacin izlaže gradivo. 

Nastavnica objasni jasno, ali prebrzo. Moj prijedlog je da bi trebala ici malo sporije. 

Nastavnik bi mogao davati malo više bodova na ispitima, premalo bodovanje za neke zadatke. Ispiti su preteški.

Nastavnik je otvoren za sve pitanja bila iz kolegija EM ili ostalih. Mislim da je fokus trebao biti više na drugom dijelu gradiva(najviše na
funkcijama) te da se previše vremena izgubilo na početku.

Nastavnik je vrlo susretljiv te uvijek odgovara na svako pitanje i maksimalno se trudi poticati nas na pračenje predavanja i aktivnost na
satu. Definitivno jedan od boljih asistenata.

Nastavnik konkretan i korektan u komunikaciji sa studentima. Svidjelo mi se što se projekt rasporedio da se radi u 4 dijela da se ne
mora sve odjednom. Dobro osmišljen predmet i njegova vrhunska realizacija.

Nastavnik na razumljiv i zanimljiv (zanimljiviji od većine ostalih nastavnika) način predaje gradivo pa nemam nikakvih primjedbi.

Nastavnik odlično iznosi gradivo studentima te sve nedoumice rješava bez problema.

Nastavnik/suradnik odlično obavlja svoj posao kao nastavnik, odlično objašnjava, međutim dolazimo do ukupnog problema većine
studenata....Naime, predmet je uistinu zahtjevan i problem se pojavljuje kod velikog broja studenata koji su došli na ovaj fakultet sa
jako malim pred znanjem same matematike, stoga nam je iznimno teško pohvatati određene sadržaje uz ostale predmete koje smo
zaista htjeli studirati...zbog toga dolazi do slabih ocjena i male prolaznosti...

Način predavanja je vrlo monoton te je teško ostati koncentriran dulje od pola sata.

Nažalost profesor nije baš razumljiv u predavanju. Odaje osjećaj nesigurnosti i nepripremljenosti. Također, ponekad ne zapisuje
cjelovito rješenje zadataka na ploču pa je jako teško popratiti i naučiti ako nije odmah na satu bilo jasno rješenje, što često nije slučaj.

Ne mogu virovat da lik ko Sambol radi na faksu, čovik možda je stručan u onome šta radi poslovno, ali objašnjavanje i predavanje mu
je 0 bodova. Tu i tamo baci koji dobar primjer iz života, ali to je sve. Platite asistente nemojte ovakve "stručne" suradnike dovodit.

Ne mora se pratit svaki korak u izradi seminarskog rada. Jedan sat se morao doci sa nazivom temom i pronađenom temom, drugi sat
sa tri slajda na prezentaciji... Trebalo bi studente na 5 godinini pustiti da rade svojim tempom seminarski rad do nekoj krajnjem termina

Ne pridržava se vlastitih riječi koje je izrekla na početku nastavne godine i svako malo mijenja kriterije po kojima bi studenti trebali
raditi seminarske radove. Govori kako je sve to rekla na početku unatoč tome što joj 30+ studenata kaže da nije. Nepravedna prilikom
ocjenjivanja-bitno samo da se što duže priča, a nije bitno ono što je rečeno. Netko u 5 minuta može reći sve najbitnije, ali njoj je bolje
20min pričanja o niceme.

Ne svida mi se to sto profesorica ne zeli dati rjesenja seminarskih zadataka.Vecinu zadataka ne znamo rijesiti a profesorica nam ne
zeli pokazati zadatke..Seminar je prekratak da bi se sve rijesilo i objasnilo stoga smatram da su DUŽNI DATI NAM RIJEŠENE
ZADATKE jer je to naše pravo.Hvala

Ne znam zašto obrišete pred ispit sve seminare s rješenjima i tako studentima  otežate, ali vjerujem da će ovo možda to promijeniti.

Materijal i predavanja i seminara najozbiljnije trebate urediti jer ona pozadina bode u oči svaki put, a i kada kopiramo nije baš korisno
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za pisanje i učenje.

Nedovoljna priprema prije sata, način rješavanja nekih zadatak je duži nego bi trebao biti jer postoje određena pravila za rješavanje.
Također nije potrebno ispisivati sve brojeve varijabli u krajnju formulu i računati rješenje jer imamo dovoljno godina da to sami znamo
uvrstiti i izračunati. Smatram da bi trebali znati rješavati neke dijelove zadatka sami bez čitanja i prepisivanja samo s papira, to također
pokazuje nepripremljenost za nastavu.

Nedovoljno materijala za učenje, ne zalaganje nastavnika da objasni pojedine zadatke, nije odrađeno ponavaljanje za kolokvij,
nedovoljno vremena za rješavanje ispita i kolokvija

Nejasan u objašnjavanju, loše prenosi znanje.

Neke prezentacije su bile zamorne za studente te ih je bilo zamorno učiti.

Nema

Nema nikakvih primjedbi...Stvarno profesor za primjer. Uvijek spreman pomoći, objasniti... Dobro zna prenijeti znanje.
Legenda

Nema posebnih komentara, sve kako treba biti.

Nema primjedbe na rad profesora. Možda se ponekad pretiho čuje dok predaje, ali svojom stručnošću kvalitetno prenosi znanje i
potiče kritičko razmišljanje o nastavnim temama. Odličan profesor!

Nema primjedbe, najbolji profesor 

Nema primjedbi, izvrsno tumačenje i način rada sa studentima!

Nema primjedbi, profesor se maksimalno trudi i zasluzuje sve pohvale.

Nema primjedbi, profesorica izrazito posvećena studentima i predmetu, strpljiva, spremna pomoći i odgovoriti na sva pitanja.

Nema primjedbi, sve pohvale :)

Nema primjedbi,Profesor Peko je jedan dobar covik prije svega,ima razumjevanja za sve nas i stalo mu je da dobro prenese znanje.
Jedino sta bi promjenio kod njega je da mu povecate placu,jer on je jedan od rijetkih koi je i zasluzuje

Nema primjedbi,samo pohvale. (2 Counts)

Nema primjedbi... Legenda od zebe. Uvijek spremna pomoci...Predavac kakvog nema 

Nema se šta reć,Željana je jednostavno najbolja 

Nema zamjerke, predavanja jako zanimljiva.

Nema zamjerke. Profesorica je ozbiljna i zna što radi.

Nema zamjerki, izvrsna predavanja.

Nemam neki validan komentar na predavanja jer je dolaznost bila nas izbor sto znaci da nisam dolazila na njih. Profesore puno
pozdrava i svaka Vam cast.

Nemam nikakvih prijedloga, praktičan rad je jako zanimljiv i poučan.

Nemam niti jednu kritiku za profesoricu Vesnu. Samo bih htjela nadodati da je jedna od rijetkih profesora koje je ugodno slušati i pratiti
njezina predavanja. 

Nemam primjedbe.

Nemam primjedbe. Odlična interakcija sa studentima i način tumačenja

Nemam primjedbe. Skripta je odlično napisana i shvatljiva, kao i interakcija na predavanju sa studentima. Hvala profesorici Mariji na
trudu.

Nemam primjedbi

Nemam primjedbi, nastavnik na jako jednostavan i zanimljiv način predaje gradivo.

Nemam primjedbi, sviđa mi se način rada.

Nemam primjedbi. Nastavnik je odličan i uvijek spreman pomoći i izdvojiti vrijeme posebno za svakog studenta. Potiče nas na
sudjelovanje te tako brže i lakše usvajamo gradivo.

Nemam zamjerki 

Neman primjedbe, sve super!
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Neprofesionalna, neravnopravna, poprilicno subjektivna, sputava muški spol na satu predavanja, očigledno su neki privatni problemi
prisutni tijekom nastave 

Nerazumljivo i prebrzo prolazi kroz gradivo, a sve u kodu samo svi istipkamo zbog obveze. Nije lijepo obkasnjeno zasto se sta i kako
pise

Nije pimjedba samo zelim dat doznanja svima koliko je profesorica komunikativna, voljna izac u susret i pomoc svima nama
studentima da s lakocom shvatimo njen predmet. Za profesoricu samo rijeci hvale i zahvale za sve sto radi za nas

Nikome nije jasno kako se dolazi do "prava na potpis" kako prof to zove. Mislim da prof. uopce ne dozvoljava izlazak na ispit ukoliko
se gradivo nije kolokviralo sto je vrlo vjerojatno nedopustivo. Profesor nam nije ponudio apsolutno nikakvu literaturu, a na
predavanjima ide brzo i samo "run-a" vec isprogramirane kodove od ranije i na los nacin objasni sto se dogodilo, takoder to nam je
ujedno i jedina literatura. Takoder, nije nimalo pristupacan i korektan u komunikaciji.

Ništa ona jadna ne razumi. Smatram da je ovo zahtijevan kolegij, ali mi nije jasno zašto ga se konstantno želi pikazati kao da je
trivijalan. Koncepti koji se trebaju usvojiti su složeni, a asistentica mi nije dokazala da poznaje gradivo koje predaje na niti jednom satu
vježbi.

Ništa posebno :) (4 Counts)

Ništa posebno :) Možda samo zadatke malo sporije objasniti.

Ništa posebno, možda samo malo sporije objašnjavati.

Ništa posebno, samo malo sporije i detaljnije objasniti. :)

Ništa posebno. :)

Objašnjavanje je odlično, ali pomalo ubrzano. Ja osobno volim pisati komentare uz kod, a to često ne stignem tijekom vježbi. Zato
mislim da bi bilo korisno ako bi snimali čitavo ispisivanje koda, a ne samo djelove.

Od kolega s viših godina znamo da su se dosta mučili s ovim kolegijem  tako da  mislim da je ideja  sa seminarskim nagradnim
zadatkom super, a i pokazuje dobru volje s profesorske strane što stvarno cijenimo

Od sedam predviđenih dana za predaju zahtjevnih zadataka imamo još i manje jer se materijali ne postave odmah. Na početku smo
previše bili prepušteni improvizaciji što je rezultiralo idejama teškima za realizaciju. Još uvijek zapravo ne znamo koliko i kojim alatima
uopće možemo realizirati svoje ideje, moglo bi se reći da radimo "naslijepo".

Od studenata se ocekuje da sve vec znaju.

Odlican princip rada, nacin objasnjavanja, sve najbolje 

Odlican ritam rada i nacin objasnjavanja 

Odlicna profesorica, bilo bi korisno imati veću satnicu vježbi, pogotovo za zadnji dio - metode konačnih elemenata.

Odlicno

Odlicno, nema primjedbi.

Odličan i zanimljiv profesor! Dobro objašnjava i teoriju i izvode. Na usmenom je iznimno drag. Cijenili bismo da se predavanja postave
na elearning kada se i obrađuju na satu, a ne tjednima kasnije. 

Odličan profesor samo malo lakše kolokvije spremati

Odličan profesor! 

Odličan! Trudi se na što bolji način približit nam temu, bodovanje na kolokvijima iznimno je velikodušno i cijenimo printanje zadataka.
Jedini je profesor koji nakon sata obriše ploču te ugasi svjetlo po izlasku iz prostorije; sve, sve pohvale. Uvijek je dostupan za
konzultacije i nastoji nam pomoć da nam zadaci budu potpuno jasni. Spreman je i na šalu te odlično organiziran. Nema zamjerke,
jednostavno predobar :)

Odličan,trudi se :)

Odlična profesorica!!! 

Odlična profesorica.

Odlično predavanje, razumijevanje kolegija uvelike poboljšavaju primjeri primjene njegovog sadržaja. Dobro je što se ne fokusiramo
na matematiku nego čisto razumijevanje koncepta i fizike iza ovog, tako bi i ostali kolegiji trebali

Ogromna pohvala profesoru koji je jako jasan pri objašnjavanju, ali ima i razumijevanja za studente (što se nažalost ne može reći za
svakoga). 

Ono za pisanje po ekranu je super.

Opet kazem, nema vise kvalificirane osobe od njega i stvaro odradjuje odlican posao

Osjeća se nezainteresiranost prilikom iznošenja gradiva. Jednolična intonacija u glasu i monotonost ne pomažu za imalo poticanje
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zanimacije za gradivo koje radimo. Prije početka rješavanja zadataka bilo bi dobro napisati formule koje će se koristiti i pojasniti ih
malo da možemo malo lakše pratit nastavu, a ne da nam bude nepoznato što se događa.
Dati literaturu iz koje bismo mogli vježbati zadatke jer samo zadaci s nastave nisu dovoljni

Očekuje se jednako predznanje studenate i ne kreće se od nule kako bi svima bilo lakše. Ne poklapaju se gradiva predavanje i vježbi.

Pasivno agresivan stav većinu vremena, ali mislim kako je profesorica draga u srcu.

Po meni, polaganje praktikuma potpuno nepotrebno, ali studenti biologije su već navikli na egzibicije odjela za kemiju i posebne
režime življenja

Pave je odličan predavač, trudi se objasniti sve gradivo i u tome uspijeva. Svaka čast Pave, samo tako naprijed

Petar je svo gradivo objasnio i vise nego sto je u njegovom opisu posla i nego sto je trebalo. Iz pvog predmeta pohvale idu jedino
njemu jer se jedini zalagao za kvalitetu odrzavanja kao i samo odrzavanje.

Po mome mišljenju, profesoru najbolje leži ovaj predmet do sada koje sam slušala kod njega.

Po prvi put nakon 3 godine studiranja ne idem na vježbe iz matematickog kolegija. Mislim da je to dovoljan komentar.
Nezadovoljna sam s profsorom i njegovim nacinom rada. Mnoge kolege dijele isto misljenje tako da mislim da to nesto znaci.

Pohvala profesorici za susretljivost pri ispravljanju zadaća i testova te dostupnosti za konzultacije i pomoć, ali je potrebno malo
"oživjeti" predavanja, nakon prvog sata već je previše. 

Ponekad malo nespretno objasnjava.

Ponekad se profesorica zapetlja u svojim riječima tijekom objašnjvanja nastavnog gradiva tijekom seminara te bi bilo dobro da zna
druge principe rješavanja zadataka,a ne samo jedan :)

Poraditi na izlaganju. Više tumačenja i primjera, manje čitanja s prezentacije. Skratiti materijale. Stručni predmeti koje ćemo mi možda
sutra tumačiti nekom drugom nisu dovoljno dobro osmišljeni. Razmisliti o principu jeli bitnije da mi znamo što neki koncept može raditi
ili na koji način radi. Izbaciti kvantnu fiziku i kemijske reakcije. Nitko više ne radi mjerenje na analognim uređajima što vjerojatno i sami
znate, izbacite i to! Što se tiče vas vidi se da ste puni znanja i sposobni. :)

Potiče studente na razmišljanje, vrlo komunikativan i vedar tijekom nastave. 

Pošto se značajan dio predavanja iz OF I svodi na izvođenje formula predložio bih prilagodbu pristupa tako da se na neki način
studente aktivnije uključi u samo izvođenje formula tijekom predavanja što bi trebalo rezultirati praktičnijim razumijevanjem samog
procesa dolaska do formula i valjanosti istih. 

Predavanja su dobro osmišljena, iako sankcije za propuštanje RS-a su nerealne. Vježbe su loše organizirane: zadatci tjedno su
zahtjevni, a previše smo prepušteni improviziranju bez konkretnih zahtjeva; materijali se kasno postavljaju na sustav.

Predavanja su u redu, ali sistem ocjenjivanja po mom mišljenju nije. Testove nije baš lako proći i vrlo brzo se nakupi zaostataka.
Domaće zadaće je teško riješiti sam, očekuje se 10x rada i znanja nego što se na vježbama odradi. Smatram da bi svaki kolegij, pa i
ovaj, trebao imati ispite na rokovima kao što je "normalno". Nekim studentima je lakše ostaviti kolegij za ispite nakon učenja ljeti, a i ne
uspiju sve nagomilano riješiti odmah. 

Predivna profesorica s velikim znanjem koje prenosi na nas studente. Spremna je uvijek izići u susret svim studentima s ciljem što
boljeg našeg uspjeha!

Predivna, topla i srdacna Profesorica koja se trudi pribliziti nam gradivo na najbolji moguci nacin. Uvijek nam pripremi dodatan sadrzaj,
prezentacije, zapisuje na plocu, komentira s nama…Uci nas svemu sto mladim molekularnin biolozima moze zatrebati u praksi.
Sve pohvale za Profesoricu i njezin rad :)

Predlažem rješavanje malo težih zadataka, kakvi mogu doći u kolokviju i ispitu

Predobar! Predložio nam je teme te nije strog s rokom održavanja seminara. Vrlo često baci neku dobru bazu, ponekad i kao pitanje
na kraju seminara (nažalost nigdje na internetu ne piše je li Curtis imao 48 godina na onoj slici). Na promatranju nam je pokazao kako
koristiti teleskope i vidljivo je stručan u onome što radi. Sve pohvale!

Prekul ste profesore.Uvik pomogne šta god treba i nikad me nije strah na laboratorijskim vježbama.Hvala :)))

Premalo nastavnih materijala i primjera za vježbe. Obzirom na premal poticaj studenata na vježbama i manjka komunikacije, vježbe iz
kolegija su jednake samostalnom radu studenta ponaosob.

Prevelika razlika u težini zadataka sa vježbi i na kolokviju

Previse gradiva za usmeni ispit...

Previse trcimo

Previše obaveza...
Minimalno 3 domaća rada koja se trebaju prezenirat

Previše pitanja za drugi dio usmenog ispita iz grafova te teorija grafova kao samo gradivo je vrlo teška za razumjeti.
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Previše priča pa se zna izgubit u tome sto prica pa skrene s teme

Prezahtjevna atmosfera kolegija

Prezentacije kao iz opće botanike nisu najbolje, a prof. inzistira na učenje iz udžbenika, što je okay.

PRAKTIKUMI POTPUNO NEPOTREBNO IMAJU ULAZNE KOLOKVIJE, a i da ih nemaju BEZVEZE su se rezvukli toliko dugo.
I Vama i nama bi koristilo kada bismo ih obavili kondenzirano u prvom semestru jer ionako ne prate u stopu gradivo.

Prezentacije nisu opširne, a nema ponuđene knjige iz koje se također može učiti.

Prezentacije su jako jako slatke i dobre. Slike na njima su slatke, lako pamtljive i htjela bih da ima više zanimljivijih slika zbog lakšeg
učenja.

Prijateljski nastrojen i komunikativan. Fali takvih predavaca, sve pohvale!

Pristupacan i drag

Pristupacan i jako sveobuhvatan profesor, nema primjedbi.

Pristupacan i ljubazan profesor, razumljivo i zanimljivo objasnjava gradivo...Jedino bi mogao biti malo glasniji 

Pristupačan studentima. Spreman pomoći i trudi se objasniti što bolje vježbe.

Pristupačna profesorica, puna strpljenja, bez problema odgovara na pitanje po 15ti put :)

Problem sa Programiranjem 1 je ta da se kolokvij, koji bi se treabo odnositi samo na vježbe, se očito odnosi i na neke druge zadatke
koje nismo radili tijekom vježbi

Prof. Bliznac Trebjesanin bi mogla malo sporije pričati, da se gradivo bolje razumije, a prof. Radobolja malo glasnije jer se ne čuje

Prof. Grubišić sve pohvale na sjajnom poznavanju algoritma i poticanju na studenata na razmisljanje, kada bi prof. bila nositelj na
nekom od ozbiljnijih kolegija na visim godina mozda bi studenti imali nesto drugo u glavi osim vakuma!

Prof. Mislav je jedini profesor kojeg mogu zamislit da drži vježbe iz elektrodinamike. Zadatke riješava brzo i efikasno, a ako nekome
nešto nije jasno zaustavi se i pojasni što treba, također zadatci su primjereni za 3. godinu studija fizike. Sve ide po planu i programu i
vjezbe odlicno prate predavanja. Jedna posebna pohvala za profesora je sto cesto studente upozori na neke sitnice koje bi naizgled
trebale biti intuitivne, a dosta studenata ne budu. Ni slucajno ga mijenjati.

Prof. Šprung vrlo je pristupačna i profesionalna. Gradivo predaje jasno i jednostavno te su prezentacije uglavnom jasne i lako
shvatljive. 

Profesor Bilušić mi je najdraži profesor, odlično tumači gradivo te se uvijek pripremi za sat. Uvijek odgovara na pitanja učenika i sve
dobro objasni

Profesor Boško je odličan.

Profesor ima odličan pristup studentima, razumljivo izlaže i drži se dogovora koje s njime dogovorimo.

Profesor ima znanje, ali nema dobar način prenošenja znanja, objašnjavanja i predavanja uopće. 

Profesor jasno izlaže gradivo, uvijek ga je spreman dodatno pojasniti.

Profesor jasno objašnjava, koristi zanimljive primjere koji olakšavaju pamćenje sadržaja i spreman je pomoći studentima.

Profesor je izniman predavac koji se trudi pomoci studentima na najbolji moguci nacin!
Kao nositelj predmeta bi trebao jedino jos utjecati na asistenta koji redovno ne objavljuje obradene zadatke, koji je kontradiktoran u
svojim izjavama pa su kriteriji nejasni te koji ne objasnjava na kvalitetan nacin tocnije uopce se ne trudi objasnit kvalitetno nego
iznimno zuri.
Nadam se da ce se to promjeniti. 

Profesor je iznimno predan svom predmetu i vidi se da voli ono sto radi, uziva u svom poslu. komunikativan je i pomaze studentima u
svim segmentima. sve sto nije jasno objasni i nije mu problem ponoviti isto vise puta. da nam je bar profesor nositelj predmeta ovaj
fakultet bi bio bolje mjesto :)

Profesor je izuzetno posvecen svom radu te se trudi objasniti gradivo kroz razlicite primjere. Potice nas pitanjima za razmisljanje te
uvijek s nama razgovara o svemu sto nas zanima d podrucja elektronike. Takoder, Profesor uvijek prilagodava vrijeme ispita s obzirom
na nase druge obveze na fakultetu.
Hvala Profesoru sto se trudi uputiti nas na najbolji moguci nacin u svijet elektronike. 

Profesor je korektan i pošten te uvijek dostupan za konzultacije i izlazi u susret studentima. Pozitivno je promijenio sve za sto smo ga
kritizirali u prehodnim anketama. 

Profesor je prikupio dosta materijala da nam olakša, daje primjere iz prakse i uči nas da što bolje pristupimo rješavanju zadataka.

Profesor je simpatičan i pristupačan.
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Profesor je super, dobro objašnjava gradivo i daje nam zadatke koje rješavamo na satu za vježbu te nam pomogne ako zapnemo

Profesor je super, ne tjera nas da radimo nešto ako ne možemo, već se možemo prilagoditi svojim sposobnostima

Profesor je, prije svega, divna osoba koja nam je dala mnogo pogodnosti (iskljucivo za korist studenata) kako bi sto lakse svladali
kolegij. Uvijek je spreman pomoci, odgovoriti na sva nasa pitanja, nedoumice te je uvijek korektan u ocjenjivanju nasih ispita :). 

Profesor koji daje 100% sebe prilikom objašnjavanja gradiva. Jako dobar i korektan, spreman i voljan pomoći u bilo kojem trenutku.

Profesor korektan i dobro objašnjava, iako nekada prebrzo, ali opet u granicama normale.

Profesor malo pre brzo čita zadatke, sve ostalo je super. 

Profesor na jednostavan način objasni svaki zadatak, odlicno prenosi znanje te razjasni svaku nejasnocu.

Profesor na odličan način objašnjava gradivo te bih jedino voljela da sa na vježbama radu zadatci veće težine zbog zadataka koji
dolaze na ispitima/kolokvijima. Ogroman napredak u odnosu na prošlu godinu što se gradiva tiče te samog izvođenja nastave. 

Profesor ne objašnjava gradivo te se ponaša kao da smo svi odveć programirali, a prvi put se susrećemo s programiranjem zapravo te
on na to ne obraća pažnju.Kolokvij neusporedivo teži od vježbi koje pritom nisu dobro objašnjene. Suludi zahtjevi poput "krađe"
mogućnosti izlaska na ispitni rok zbog pada kolokvija.

Profesor odlično objašnjava i razumije gradivo.
Međutim, organizacija kolegija trebala bi biti na višoj razini. Oglasna ploča na elearningu bila je cijelo vrijeme prazna (bez obavijesti o
odgodi nastave, bez službenih rezultata kolokvija na vrijeme, bez materijala za vježbu, bez termina uvida u kolokvij/konzultacija te
pravila kolegija).
Smatram da i studenti koji nisu bili u mogućnosti doći na nastavu imaju pravo dobiti obavijesti o navedenome.

Profesor se uvijek trudi objasniti da svima bude jasno. Ima puno znanja i zna ga prenijeti. Stalo mu je do studenata i pomaže
maksimalno.

Profesor teško prenosi svoje znanje na studente, moramo odvojiti duplo vremena nego sto bi trebali radi tog razloga. 

Profesor traži od studenata da izlaze rješavat zadatke na ploču iako se nitko ne javlja, jer ih nismo razumjeli, i time troši vrijeme
jednog sata kojeg imamo tjedno. Bilo bi bolje da profesor pokuša objasnit i riješit što više zadataka, umjesto da ih studenti rješavaju na
ploču. 

Profesor Šantić odlično predaje i volim dolaziti na predavanja jer sve uvijek temeljno objasni.Predmet je sam po sebi zanimljiv,a vi ste
ga uspjeli napraviti još zanimljivim.Super ste!!! 

Profesora Kovačevića smatram najkvalitetnijim metodičarom čija sam predavanja imao priliku slušati na fakultetu. Čovjek koji je
prošao sve sfere naše nastavničke struke i koji se ne libi podjeliti kako stručne, tako i one ljudske savjete. Ne nameće svoj stav. Sviđa
mi se što uvijek ima neki primjer iz svoga života za pokrijepiti temu o kojoj govori. Pošten je u zahtjevima kolegija, a opet osjeti kada
popustiti / pojačati s ritmom ovisno o povratnoj informaciji nas studenata.

Profesorica  i više nego korektna u komunikaciji sa studentima. Predavanja su detaljno i odlično objašnjena te nikad nisu dosadna.
Ima razumijevanja za studente i trudi se izaci u susret. Jedini prigovor je to što 4.99 boda od 10 (49.9%) nije prolaz za zadatke na
kolokviju (utvrđen 50% prolaz), a teorija preko 75% napisana. :c
Podržavam definitivno ideju fakultativnog usmenog ispita, odnosno samo na želju studenta!!! Nadam se da će ostali profesori ovo
procitati i razmisliti o usmenom!!!

Profesorica Ana Laštre iz matematike,
Svima nam zanimljiva za nas koji smo tu.
Uvijek je nasmijana i draga,
Nikad ne ostavlja nas same i bez snage.

Učimo o Cauchyjevom nizu,
Divergenciji redova i Lagrangeovom teoremu lijepo pišući.
Profesorica nam olakšava sve,
I matematika nam ide od ruke i srca žari.

Hvala joj što nam pomaže da shvatimo,
Kako se matematika lako uči i kako se kažu njeni zakoni.
Profesorica Ana Laštre je pravi dragulj,
Iz matematike čini avanturu, ne mukotrpan put.

Profesorica Laštre je odlična, super tumači gradivo

Profesorica Leandra je ovaj predmet izložila baš na način kako bi ja volio da svi predmeti budu: jasno, razumljivo te što se traži i
očekuje od studenata. Točno smo znali što se od nas očekuje pa nam je bilo jasno što moramo znati kako bi ovaj predmet položili.
Apsolutna desetka!

Profesorica Stojan, s nama uvijek iskrena,
Nekad optuži nas studente, no s razlogom i bez zamjerke.
Njezin pristup matematici, jasan i lagan,
Svima nam pomaže da razumijemo i savladamo gradivo bez problema.

Kolege, nešto ste tu pomiješali, često nam kaže,
Ali uvijek nam stoji na raspolaganju, i odmah nam pomaže.
Svoje znanje prenosi sa strašću i ljubavlju,
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Hvala Vam na svemu, profesorice, što činite našu budućnost svijetlom i zdravom.

Pjesma napisana od strane mene, ChatGPT-a.

Profesorica Weber iz fizike, uvijek tu za nas,
Svojim trudom i ljubaznošću, učenje postaje lagan zadatak.
Znanje i ljubav prema fizici koje dijeliš s nama, neprocjenjivi su,
Hvala ti na svemu što radiš, cijenimo te više nego što to možeš i zamisliti.

Pjesma napisana od strane mene, ChatGPT-a,
Kako bi ti izrazili svoju zahvalnost i poštovanje za sve što radiš.
Samo nastavi tako, profesorice Weber, jer si nam uistinu sjajna,
I zahvaljujemo ti što nas učiš i inspiriraš iz dana u dan.

Profesorica i kolegij su stvarno okej. Trebamo biti svjesni težine gradiva koje trebamo obuhvatiti i učiti na vrijeme (što kod mene nije
slučaj :) ). Uz dužno poštovanje prema profesorici i kolegiju, ali ne zamaram se previše kemijom i polaganju ispita iako sam prisutna
na predavanjima jer se želim prebaciti - cijenim detaljnost informacija, dobro znanje i dobru pripremu za novi fakultet i državnu maturu.
Sretno u daljnjem radu i puno uspijeha! 

Profesorica ima razumljiv i prihvatljiv način objašnjavanja cjelina.Jako dobro objasni sve pojedinosti vezane za nastavno gradivo.
Ono što kod profesorice nije profesionalno jest to da njezini ispiti nemaju jasno definiran kriterij bodovanja ispita i s obzirom da cijeli
ispit nosi samo jedan bod,na uvidu ne možeš uopće shvatiti jeli bodovanje korektno ili ne.Također,u vidu neprofesionalnosti spomenila
bi i kašnjenje na ispite,te pomicanje termina pisanja bez suglasnosti studenata sat prije ispit

Profesorica iznimno draga,uvijek spremna pomoći studentima i izuzetno pristupačn.Ja,zajedno s ostalim kolegama volim doći na
njezino predavanje zato što i naučimo,a i lijepo surađujemo s profesoricom.Same pohvale.

Profesorica izvrsno i razumljivo izlaže nastavno gradivo. Nema primjedbe! 

Profesorica jasno objašnjava, strpljiva je i stvara ugodnu radnu atmosferu. Istakla bih ju kao primjer kvalitetnih vježbi. 

Profesorica je duša od žene, predaje tečno i objašnjava razumljivo. Uvijek se spusti na razinu studenata ne bismo li bolje razumijeli
ispredavano. Zahvlan sam što imam priliku biti njen student :)

Profesorica je odlična!

Profesorica je odlična, ali smatram da ne bi trebala očekivati od nas da održavamo prezentacije na satu jer je to mnogima vrlo stresno

Profesorica je odlična, jako dobro objašnjava !

Profesorica je predivna osoba kojabse uvijek trudi ohrabriti nas za buducnost, motivira nas i na jako jednostavan nacin nam
predocava apstraktno gradivo. Uvijek nastoji svima pomoci te se izuzetno zalaze da svi budemo uspjesni :)

Profesorica je predraga, brižna i topla osoba s kojim je ugodno raditi na satu te se uvijek trudi izdvojiti vrijeme kako bi nam dodatno
pojasnila gradivo koje nismo svladali u danom trenutku. Jako je ugodno razgovarati s Profesoricom o ne samo danom predmetu vec i
o daljnjem obrazovanju i nasim zeljama i nedoumicama za buducnost. Sve pohvale za Profesoricu :)

Profesorica je super! Vidi se da voli svoj posao i da ima volju da nam objasni predmet na najlakši mogući način te nas tako potiče na
rad.

Profesorica je super, ima izvanredno znanje engleskog jezika i smatram da svojim pristupom nastavi potiče sve nas da aktivnije
pratimo predavanje.

Profesorica je super, no smatram da bi mogla popraviti pristup objašnjavanju

Profesorica je temeljita u objašnjavanju i vrlo pristupačna

Profesorica je vrlo neugodna i često se voli uspoređivati sa studentima na način da ističe da je bolja od studenata i ako ima itko
pametniji da sjedne za katedru.Vrlo loša atmosfera na predavanju,studenti su u grču i nezainteresirani zbog toga što profesorica voli
posramljivati svoje studente u trenutku neznanja.Tijekom i nakon predavanja osjećam se nelagodno,stresno i deprimirajuće...

Profesorica je vrlo profesionalna i pristupacna prema nama studentima,imamo lijep odnos i predavanja su jasna i razumljiva

Profesorica koja donosi mir samo svojom pojavom, a njena predavanja su predivna!
Zahvalna sam sto mi je ona Profesorica!

Profesorica koja najbolje objašnjava gradivo

Profesorica krši GDPR odredbe (poimenice objavila rezulatate prvog parcijalnog ispita. Parcijalni ispit bio vrlo nerazumljiv na nekim
pitanjima.  Prezentacije su šture.

Profesorica lijepo objasnjava i potiče na rad. Cijenim motivacijske govore jer stvarno pozitivno utjecu pogotovo na pocetku kad nam je
sve novo i zahtjevno.

Profesorica na jasan i razumljiv način pojasni i materijale i dijelove koda. Sve pohvale.

Profesorica na neformalan način komunicira sa studentima, te nas na grub način "potiče" na pad. Također smatram da očekuje
previše od nas s obzirom na znanje koje nam pruža. Omalovažava nas. Sve u svemu, smatram da profesorica ne zaslužuje pohvale.
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Profesorica na razumljiv način objasnjava gradivo, odgovori na svako pitanje te razjasni svaku nejasnocu. 

Profesorica na vrlo stručan i razumljiv način tumači nastavno gradivo. Otvorena je za pitanja studenata i rješavanju nedoumica. 

Profesorica ništa ne objašnjava, sve čita samo sa slajdova i nista više od toga ne govori. U nekim stvarima je predetaljna i previše
traži od studenata, a jako malo daje. Bahata je i ne uvažava ništa osim sebe. Kriterije ocjenjivanja mijenja kako joj vjetar puhne i ništa
od toga ne govori studentima do zadnjeg trenutka. Npr kriterije ocjenjivanja kolokvija je rekla tek nakon napisanog kolokvija i to ih nije
razjasnila sasvim jer je odlučila da nije sigurna. Neodgovorno.

Profesorica odlično prenosi znanje na studente, sve pohvale

Profesorica ponekad djeluje zbunjeno i predmet nije najbolje organiziran, pretpostavljam da je to jer je iznenada preuzela predmet
netom prije početka nastave pa je u redu.

Profesorica se jako trudi za vrijeme predavanja i vidi se da joj je stalo da nešto naučimo.Njeni satovi su uvijek zanimljivi,a i uvijek lijepo
objasni pa mi nije teško pratiti gradivo.

Profesorica se prilagođava studentima i njihovim potrebama. Ako je potrebno dodatno objasniti, pojedincu ili grupi, objasnit će odmah
u trenutku na predavanju. Korektna u predavanju i objašnjavanju. 

Profesorica se trudi da što bolje objasni gradivo iako joj to ponekad ne polazi za rukom. Pohvaljujem želju da nas uključi u rješavanje
iako je to teže kad većina studenata nema rješeno gradivo unaprijed. 

Profesorica se trudi na što bezbolniji način studentima približiti pomalo suhoparno gradivo, što joj, na kraju krajeva, dobro ide jer
stekne moju zanimaciju. I kad ne uspije, sve nadoknadi svojim komičnim izjavama i pokretima. 

Profesorica se trudi, ali jako je teško pratiti i toliko puno pisati. Kada bi postojala nekakva dobra skripta tako da se sat može samo
slušati uz male bilješkice to bi bilo puno razumljivije.

Profesorica se uvijek trudi objasniti sve na što jednostavniji način i motivirati studente! Iznimno ugodan, ali u isto vrijeme i
profesionalan pristup. Sve pohvale! 

Profesorica uglavnom daje dojam nepristupačnosti iako je navodno u redu da ju pitamo sve što nas zanima. Ne smatram da od nas
traži nemoguće ali smatram da nam ni ne daje onoliko koliko traži.

Profesorica uvijek vedra, nasmijana, ima smisla za humor, a u drugu ruku potiče nas da sudjelujemo u rješavanju zadataka, detaljno
razjasni nejasnoće, korektna je u sastavljanju i bodovanju kolokvija... ma, nema se šta više reći, top profa!

Profesorica vrlo nerazumljivo objašnjava gradivo. Vidljivo je da ga ona razumije, no nama koji se prvi put susrećemo s tim i nije sve
tako kristalno jasno. Na predavanjima studenti rijetko postavljaju pitanja jer im nije jasno odakle započeti ni što im zapravo nije jasno.
To je ujedno i razlog zašto nitko ne dolazi na predavanja. Profesorica se trudi približit nam temu, no nedovoljno na razini studenata
druge godine. Skripta je pisana na isti način.

Profesorica vrlo profesionalno tumači nastavno gradivo. Potiče studente na razmišljanje i diskusiju. 

Profesorica zaboravlja da radi isključivo u obrazovnoj a ne i odgojnoj ustanovi i dopušta si strogoću koja joj ne priliči. Također,
pokazuje neprofesionalnost dopuštajući da joj trenutno raspoloženje utječe na ophođenje sa studentima. Od studenata traži preciznost
i nepogrešivost koju sama ne pak ne posjeduje. Što se tiče seminara, zanima je samo (ne)prisutnost dok nije u toku s onim što se
studentima na seminarima kaže (način zapisa rješenja itd.) te odbija suočiti se s tom činjenicom. 

Projektne teme bi mogle biti jednostavnije jer se radi o izbornom kolegiju

Prvi komentar na izvještaj bio je jako stresan ali je pomogao u ispravljanju grešaka

Pustio je otvorenu bocu toksičnog plina van digestora da stoji otvorena i smijao se s kolegicom jer nismo znali da nas zadnjih sat
vremena truje. 

Razuman i miran dok ga ne izbacimo iz takta nasim kerefekama :)

Renata, ime znači "ponovno rođenje",
Snažna i hrabra, uspijeva u svemu što radi,
Na PMF-u kemiju predaje,
A mladim umovima znanje prenosi.

Sa strašću i predanošću radi,
I svojim studentima pomaže,
Pametna, srdačna i spremna na pomoć,
Renata je uistinu nezamjenjiva.

Njena ljubav prema znanosti je zarazna,
Inspirira sve oko sebe da uče i rastu,
I zahvalni smo što je među nama,
Renata - učiteljica, mentorica, prijateljica.

S obzirom da je profesorici ovo (vjerojatno) prva godina da predaje, mogu reći da je nastava bila skroz ok, uz par zamjerki.
Vrednovanje testova dosta škrto, ne znam na što sam dobila bodove, a na što ne, pa savjetujem malo detaljnije obrazložiti kriterije
(označiti što se bodovalo). Nastava je nekad monotona pa savjetujem poraditi na tome (uvesti dodatne grupne radove za bodove ili
sl.). Ponekad bi neke postupke trebala ponoviti više puta čak i kad se ne zatraži, često bude nelogično.

S obzirom da mu je prvi put da drži ovaj kolegij Stipan je bia i više nego dobar i ne sumnjan da će dogodine bit još bolji.
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S obzirom na priče koje su se širile profesorica me ugodno iznenadila pristupom prema studentima i načinom objašnjavanja, a ni
humora ne nedostaje. Ukidanje pauze i raniji završetak predavanja je pozitivna stvar koju bi se trebalo nastaviti prakticirati,

SAMO POHVALE!
Profesorica obavlja svoj posao baš onako kako treba biti! 

SEMINARI POTPUNO NEPOTREBNI, možda da se orgniziraju u nekakve grupe koje će dolaziti i raditi u grupama malo aktivnije s
nekim nastavnim materijalima. ASISTENT SVE POHVALE, ZNANJE VRH!

SVA PREDAVANJA SE MOGLA BITI ODRAĐENA KONDENZIRANO, A ONDA U MANJIM GRUPAMA DA RADIMO PRAKTIKUM. 

Sadržaj vježbi je više nego dovoljan za kvalitetno savladati gradivo kolegija. Profesor je pristupačan i voljan pomoći pri nejasnoćama.

Sam kolegij je pomalo dosadan i previše je gradiva za studente koji nisu smjer matematika. Profesorica se trudi što bolje objasnit nam
gradivo i na usmenom je iznimno draga. Jedina je zamjerka ocjenjivanje po Gaussovoj krivulji. Studenti koji su se potrudili za usmeni
ispit uglavnom zadrže ocjenu s pismenog. Usmenim je moguće spustiti konačnu ocjenu, ali ne je dignuti.

Samo malo sporije bi bilo dobro.

Samo pohvale za asistenticu.

Seksist.

Seminari imaju nedorečen karakter.
Osim što termin u petak u 8:15 nije nikako pasao, tome se može pridodati i činjenica da ni prof. nekada daje dojam neznanje gradiva,
a od nas se očekuje da ih znamo na ispitu riješiti kako bismo mogli proći. Smatram kako bi bilo fer da se test može proći samo
teorijskim znanjem.
Profesorica je uvijek bila na usluzi za objašnjenje i sl

Seminarski zadaci su primjereni tome sto bi i trebali biti, smatram da su uvjeti i ocjenjivanje pravedni.

Smatram da bi se izvodi mogli ubrzati, i količina kvantne povećati.

Smatram da bi skripta trebala sadržavati više primjera za lakše razumijevanje gradiva.

Smatram da bi studenti bolje savladali gradivo na satu kada bi se provodilo još više grupnih radova (npr. rješavanje zadataka iz lekcije
zadnjih 15ak minuta sata).

Smatram da bi za ovaj kolegij trebalo imati vise promatranja. Iako znam da vrijeme nije uvijek povoljno bilo bi super imati što češće.
Inače korektan i pristupačan.

Smatram da je nastava bila primjerena studentima te bih jedino možda preporučila rješavanje više zadataka iz redova na vježbama.

Smatram da profesorica ponekad zaboravlja da radi isključivo u obrazovnoj, a ne odgojno - obrazovnoj ustanovi. Prema tome, ne
priliče joj strogoća i prozivke ukoliko student netočno odgovara na pitanje, razmišlja "predugo" ili pak nije redovan na predavanjima.
Profesor smije poduzeti jasno propisane mjere ukoliko student svojim ponašanjem ometa predavanje. Sve izvan toga je u potpunosti
neprofesionalno. Profesor ima pravo vrednovati studentovo znanje (kolokvij, ispit). Nema pravo komentirati ga

Smatram da se trebaju utvrditi jasnije pravila ocjenjivanja seminara i objasniti dobivena ocjena.

Smatram da se za predmet koji nosi 3 ECTS očekuje previše od studenata. Predmeti sa manjem brojem bodova ponekad ne iziskuju
toliko vremena koliko bismo trebali posvetiti ovom predmetu. Profesorica odlično izlaže gradivo, sve je jasno i razumljivo, ali smatram
da bi ispiti mogli biti manje zahtjevni ili barem da se promijeni broj ECTS bodova koji predmet nosi jer smatram da nije ekvivalentno
utrošenom vremenu. Sve ostalo top

Smatram da seminar iz kolegija Razvojna biologija ne bi trebao postojati.

Smatram da vježbe iz ovoga predmeta nisu dobro koncipirane te da su ispiti previše teški u odnosu na kolokvije.

Solidmo

Suhoparan pristup predavanju nekad zna odbiti studenta da prisustvuje istome, profesor inače prva liga!

Super profesor, pristupačan i komunikativan

Super ste, samo malo glasniji budite :)

Super!

Susretljiv, razuman i mudar profesor kojemu se uvik mozemo obratiti :) 

Susretljiva, zanimljiva...Jako dobar pristup prema ucenicima i gradivu koje objasnjava

Svaka pohvala asistentici na pripremljenim materijalima i na izvrsnom pojašnjenju svega. 

Svaki zadatak prođe te na kolokvijima budu zadatci napravljeni prema tima s vježbama. Nema novih iznenađenja što je super jer se
možemo dobro pripremiti. 

Sve 5, ali maknite zadaće. Ne volim zadaće.
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Sve je dobro u izvodenju nastave(poticanje studenata,komunikacija,materijali itd.),samo tako neka i ostane. Profesorica je uvijek
spremna pomoći i objasniti nejasnoće. 

Sve je super u radu nastavnika.

Sve lijepo objašnjeno, sve pohvale.

Sve objašnjeno do u detalj, trudi se da što više približi gradivo, sve pohvale.

Sve odlično, pohvale profesorici

Sve odlično, pohvale profesorici.

Sve odlično, pohvale profesoru

Sve pet. (2 Counts)

Sve pohvale (4 Counts)

Sve pohvale profesorici

Sve pohvale profesorici, odlično prenosi znanje nama studentima

Sve pohvale za mladu divnu profesoricu!!

Sve pohvale za profesora stvarno se maksimalno trudi sve objasniti i izaći u susret studentima :)

Sve pohvale za profesoricu! 

Sve pohvale za profesoricu, jedino što me živcira na njenom predavanju je Vensim. Znate onu scenu u Shreku 1 kada se Shrek vrati u
močvaru i skuži da su stvorenja iz bajke protjerana u njegovu močvaru od strane lorda Farquaada, a jedini koji zna gdje lord živi je
Magare, koji ga je živcirao cijelim putem do močvare. I onda Shrek pita: "A znade li neko drugi, gdje bih ga mogao naći?". Tako i ja kad
vidim Vensim, ima li ijedan drugi program :)

Sve pohvale! (2 Counts)

Sve super

Sve super, ali općenito gradivo ide prebrzo i sami prof. Pavao ide prebrzo pa je nekad teško pohvatati sve.

Sve top :)

Sve u redu

Svi smo pomalo izgubljeni u ovom kolegiju zbog situacijei pokušavamo se snaći, pa mislim da nije problem u profesorici.

Svidjelo mi se biti sam na kolegiju,
jer brzina prolaženja gradiva je bila prilagođenija mojoj brzini. Pa nisam trebao puno vježbati sam. 

Sviđa mi se pristup objašnjavanju gradiva koje obrađujemo te stvarno nemam niti jednu primjedbu. Moram pohvaliti outfite profesorici,
vrh su!

Sviđa mi se realizacija predmeta, odnosno izvedbeni plan. Mislim da 4 rasprave koje smo imali su puno pomogle kako bi o ovom
predmetu znao više, naučio više.

Sviđa što se gradivo podijelilo na 3 dijela, tj 3 kolokvija i mislim da nam se s time dosta olakšalo u odnosu na prošle godine. Mislim da
je razumijevanju uvelike pomoglo i to što se satnica povećala jer se sada određenim zadacima može posvetiti više vremena i općenito
ih možemo riješiti više

Sviđaju mi se predavanja, ali vježbe/domaći bi se trebali popraviti. Asistentica Tamara Rom je jako nepristupačna i pasivno agresivna
prema studentima te ne možemo uspostaviti normalnu komunikaciju. Nadam se da ćete vi preuzesti vježbe ili da će se njen stav
prema komunikaciji i predavanjima popraviti.

System za predaju matematike je katastrofa. 3+3 sata zaredom matematike u jednom danu je PREVIŠE za prosječnog učenika, a
materijali (pdf-ovi) sa nastave su napravljeni na način da je to samo lista zadataka koje niti nema odgovore zadataka niti primjer
rješavanja jednog od tih zadataka. Profesori/asistenti očito imaju strogi raspored jer danas 25.11. smo učili novo gradivo umjesto da
vježbamo za kolokvij koji je odmah sljedeći dan. Sve u svemu Matematika 1 kao predmet treba cijeli promijeniti.

Također, iako nastavnica potiče studente na razgovor, svi stavovi i razmišljanja koji nisu u korelaciji sa materijalima bivaju odbijeni bez
argumentiranog objašnjena, čime se uništava kreativnost i volja za većom aktivnošću kod studenata. 2/2

Tijekom nastave trebali bi se postavljati pitanja za + (plus je 1% na kolokviju). To potiče motivaciju studenata da bolje slušaju i
prisustvuju u nastavi

Tijekom predavanja često se dogodi da dosta vremena ode na ponavljanje već ispredavanog gradiva i hvatanje novog čiju poantu
znam ne razumjeti do kraja drugog sata, kada se predavanje i pisanje po ploči naglo ubrza ne bi li se zaokružilo u cjelinu
(naglašavam: nekad, ne svaki put) i tek onda postanem zbunjen jer budem u prilici da ne znam razlučiti što je od svega bitno, a što je
više usputno. Shvaćam da je moja odgovornost priupitati o neshvaćenom, ali bi predavanja isto mogla biti povezanija.
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Tip top

Tjelesna i zdravstvena kultura mogla bi se održavati koji drugi dan u tjednu kada imamo više “rupa” tj. vremena između drugih kolegija
(npr. srijedom).

Tjelesni je tjelesni, nema nikakvih problema sa nastavom

Top profesorica s odličnim receptima :)

Treba jos puno prakse i sigurnosti da bi predavala kao pravi profesor. Moze ona to puno bolje i zainteresiranije!

Trebamo više ovakvih profesora. Sve pohvale za pristup!

U nekim djelovima profesor ide brzo

U ovih 12 godina školovanja, nisam imala zanimljiviju profesoricu. Htjela bih da ostane takva, usput vesela, nasmijana i smiješna.
Njezina predavanja me dignu iz mrtvih i gušt mi je slušati opću zoologiju. Možda bi bilo bolje da stavi malo više detalja ili opis uz slike
na prezentaciji za lakše učenje. :)

U pripremama za seminar mislim da nije bilo potrebno dolaziti na nastavu, profesor je bio tu za potencijalna pitanja, ali sve smo sami
radili (moze se i od kuce/knjiznice). Za vrijeme vjezbi profesor je na raspolaganju ali bi trebao po meni svojevoljno poticati na
rjesavanje zadataka i aktivnije provjeravati napredak rjesavanja.

U skladu s imenom

Uistinu izuzetna profesorica. Trudi se približiti nam gradivo maksimalno. Svaki prijedlog ili kritiku uvažava te nas potiče na
sudjelovanje u nastavi. Uvijek spremna pomoći, na raspolaganju je za bilo kakva pitanja i voljna je održati konzultacije koje su jako
korisne. Jako je temeljita i vidi se da joj je stalo da bolje razumijemo gradivo. Potiče nas i na grupne diskusije gdje možemo vidjeti
razmišljamo li ispravno te nas uči tome kako je matematika povezana. Apsolutni favorit.

Umjerenim provokacijama do boljih rezultata

Unatoc svim promjenama koje su se napravile da se olaksa studentima, profesorica je ostavila isti princip rada i iste zadatke kao i s
godine prije. Zadatci su iste tezine i potpuno isti kao i prosle godine dok su se zadatci na kolokviju znatno otezali te takav princip
zadataka na satu ne radimo. 

Uvijek nasmijana i vedra profesorica. Stalno dostupna studentima. Gradivo radi i poučnim i zabavnim. 

Uživam u predavanjima!!!!
Jedna od najboljih profesora!

VOLIMO PETRA! DAJTE MU POSAO!

Vedra profesorica sa zanimljivim primjerima na predavanjima

Veliki plus za profesora koji se trudi objasniti studentima gradivo i koji pokušava riješiti svaki problem koji god student nailazi. Stalno
pita pitanje "Je li vam jasno" i uvijek je tu za studente. Desetka!

Već rečeno, čovjek zna šta priča :) svaka čast

Većinom se na predavanjima odrađuje nešto što uopće nije u kolokviju - nekakvi alati neće toliko pomoći u shvaćanju koncepta fizike
koliko će pomoći npr. razgovor, videa, zadatci na papiru (kakvi se traže u kolokviju) i slično. Predavanja i vježbe uopće nisu povezani
već su kao dolovno dva različita kolegija što se tiče potrebnog učenja. Bodovanje kolokvija je prestrogo za predmet koji je gotovo
nebitan u struci informatike.

Vise konkretnih sportova, vise vremena potrosenog na konkretne sportove

Više interakcije sa studentima

Više primjera zadataka

Više sportskih aktivnosti (sportova), a manje trčanja

Vjezbe - umjesto gledanja videa, rjesavanje zadataka na satu

Vjezbe su prezahtjevne i od nas se ocekuje da vec sve znamo, slabo je objasnjeno i ne stignemo odraditi bitne zadatke, koji su lose
pa skoro i nikako objasnjeni.

Vježbe na početku sata se dosta ponavljaju, većinom uvijek radimo iste.

Vježbe se provode na način da asistentica čita ono što već imamo zapisano u materijalima i kad se to završi na nama je da sami
riješimo zadatke. Nikakva rješenja ne dobijemo niti uputstva uopće niti nakon roka za predaju tako da ako ih ne znamo riješit možemo
se slikat što se kaže. 0 bodova, beskorisnije vježbe od ovih nisam imala. Možda nije sve na asistentici, pretpostavljam da ona dobiva
uputstva od profesora na koji će način izvodit vježbe, al do koga je da je vrlo sam nezadovoljna.

Vježbe su dobro organizirane i učinkovite, međutim nisu povezane uopće s predavanjima, što otežava i uzima puno vremena za
kolegij koji nebi trebao biti toliko zahtjevan. Također materijali se rijetko i kasno postavljaju na sustav.

Vježbe su loše organizirane.
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Vježbe su uključive i dovoljne za savladati gradivo za ispit.
Sve pohvale profesorici.

Voljela bih da nam više predmeta drži. Zna sa studentima i odličan predavač.

Vrhunski profesor, nemam primjedbi

Vrlo dobar profesor, ali nažalost s njim nismo radili ni jedan izvod. Makar su lagani, cijenili bismo da ih je profesor raspisao na ploču.
Korektan je u komunikaciji sa studentima i svidjeli su nam se pokusi koje je skoro svaki sat izvodio.

Vrlo neorganizirano sve, profesor ne odgovara na mailove po cijelih 5 radnih dana, u zadnji čas odgađa ispite i onda još kasni na sve
to. Ne previše ugodan u komunikaciji i cijeli koncept predmeta je jako loše napravljen po mom mišljenju. Svako predavanje pola sata
slušamo pljuvanje po ponavljačima kao da on zna koje razloge studenti mogu imat za ponavljanje godine, da ne spominjem da uopće
nemamo mogućnost jesenskih rokova što je strašno. 

Za 3 ECTS boda previše vremena i truda uloženo u ovaj predmet 

Za pitanje 2.2 je odgovor nula jer nas profesor pokušava potaknuti na redovito učenje laganjem oko izvođenja završnog kolokvija iz
praktikuma. Na kraju je to bila dobra stvar haha. Za pitanje 2.9 odgovor je nula jer ne postoji opcija 10. Profesor veoma veoma
ljubazan, uredno nas pita kako smo, brine se (posebno na praktikumu) jesmo li sve shvatili i daje apsolutno sve od sebe (što je i više
nego dovoljno) da nam približi vježbe na što shvatljiviji način i svakom studentu se posveti posebno.

Za prof. Bilušića sve pohvale!

Za profesora samo pohvale

Za prvi dio zamjerke nema, nastavnik dobro objašnjava. Međutim drugi dio je bio dosta nejasan i nerazumljiv te ga je bilo teško
spremati, moralo se uložiti puno truda da bi ga se svladalo.

Za studente koji nikada nisu do sad bili upozmati sa programiranjem jako je kompleksno i nejasno te bi trebalo poradit na principu
predavanja.

Zadatci s vjezbi nisu slicni zadatcima s kolokvija. 

Zadrzat se malo vise na zahtjevnijim zadacima.

Zadrzat se vise na zahtjevnijim zadacima.

Zahtijevan kolegij koji se profesorica Bakula potrudila olakšati i prikazati ga razumljivo, što je uglavnom uspijevala.

Zanimljiv je opseg profesorovog znanja i kako lijepo povezuje sve dosad obrađene koncepte na faksu u jednu cjelinu

Zanimljiv predavač

Zanimljiva i draga

Zbog koncetracije studenata bilo bi ih/nas lijepo povremeno uključiti u predavanje da bude obostrano.

Nije važno je li pitanje usko vezano uz gradivo ili se odnosi na vlastito mišljenje studenta o nečem interesantnom iz područja biologije
(stanice) .

Naravno, ukoliko profesor smatra da bi mu to remetilo tok misli, pitanja mogu biti na samom kraju predavanja.

Zelim pohvaliti maksimalan trud, volju i zelju da studentima sto bolje i kvalitetnije objasni sadrzaj kolegija. Sve pohvale :)

Znam da morate nekako zakomplicirati kolegij, ali oni zadaci za negativne bodove u ispitima su nepotrebni po mom misljenju. Studenti
nauce gradivo i onda pogrijese jer ne idu za time kako je formuliran zadatak. Inace ste super profesor :)

malo više usmenih rokova

malo više zaintrigirati studente

najbolji profesor na faksu, objektivno.

nema

prof. dr. sc. Ante Bilušić - jedan jedini!

profesorica je jako simpatična, pravedna i meni iskreno draga. u svom podrucju je bog i batina iako ona uvik istice matijevica nekog...
matijevic who? alajbeg rules
sve najbolje ;) 

profesorica trazi previse za predmet koji nosi samo 3ects boda. gradiva ima za 3 semestra a profesorica ga nije ni cijelog obradila,
tocnije 3 prezentacije su ostale neobradene. na nase pitanje hoce li neodrzano gradivo doci u kolokviju profesorica odgovara sa “di bih
ja bila kad bi pratila sta sve nisam obradila”. takoder nismo mogli pisati kolokvij u kolokvijskom tjednu pa se za to nije nasao termin
nadoknade vec smo izgubili prvi ispitni rok i u terminu njega pisali II kolokvij. 

profesorica trazi seminarski rad jednak zavrsnom radu za predmet od 3ectsa haha. nema jasnih kriterija za ocjenjivanje seminara koji
nosi odredeni postotak zakljucne ocjene. profesorica ima neumjesne komentare tokom pisanja kolokvija. nicim izazvana pocinje
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vrijedati da smo primitivni i jadni. njen monolog i lijepe rijeci za nas trajale su 10minuta. opcenito bijesna kad je netko nesto pita tokom
pisanja kolokvija. uzas i mogli ste stavit vise od 500znakova nema mjesta za sve sto hocu napisat.

super

super prefesorica, ali mi nije jasan smisao ovog kolegija

sve najbolje, jedna od dražih profesorica na fakultetu. Draga, korektna, pristupačna, trudi se objasniti sve detaljno i jasno

Često je nejasan tijekom predavanja. Nove nastavne sadržaje ponekad uvodi prenaglo, dok se na nekim osnovnim sadržajima vrlo
kratko zadržava zbog čega lako dolazi do nerazumijevanja dijela gradiva kod studenata, pogotovo onih koji nemaju predznanje iz
programiranja. Očekuje puno, daje malo. Postoji mnogo prostora za napredak u radu profesora. 


